
Ne z apologijo, ampak s pričevanjem 

Neki človek je rad kockal in popival, a se je 
spreobrnil in postal kristjan. Njegovi sodelavci, ki 
so navadno bili z njim, so ga dražili. "Kako je 
mogoče, da razumen človek, kot si ti, verjame v 
čudeže, o katerih govori Sveto pismo? Ne moreš 
vendar verjeti, da je Jezus spremenil vodo v 
vino!« Mož je odgovoril: "Če je spremenil vodo v 
vino ne vem, toda v moji lastni hiši je spremenil 
pivo v pohištvo."  

Najmočnejši argument v obrambi krščanske vere 
se ne zgodi z veliko besedami, pač pa s tem, da 
pokažemo na resnično razliko, ki jo vera dela v 
naših življenjih. Nihče ne more ugovarjati dokazu 
spremenjenega življenja. 

V današnjem drugem berilu se Pavel spominja 
svoje službe med Korinčani. "Moja beseda in 
moje oznanilo nista bila v prepričevalnih besedah 
modrosti, temveč sta se izkazala Duh in moč." (1 
Kor 2,4). Kot judovski rabin je bil Pavel izvežban v 
spretnosti verskih govorov in pogovorov. Njegovo 
veščino javnega nastopanja lahko opazujemo pri 
predstavitvi vere učeni družbi v Atenah, ki se je 
zbirala v Areopagu (Apd 17). Tam je Pavel na zelo 
ustvarjalen način razčlenil krščansko vero v 
filozofskem jeziku, da bi navdihnil svoje 
poslušalstvo. Toda izplen ga je razočaral. Njegova 
vzvišena in logična predstavitev ni prepričala 
njegovih poslušalcev. Namesto tega so se mu 
smejali in govorili: "O tem te bomo poslušali kdaj 
drugič." (Apd 17,23). Pavel se je verjetno umaknil 
in si rekel: "Nikoli več!" Po tem je zapustil Atene 
in odšel v Korint (Apd 18,1). Pavel ni prišel v 
Korint "da bi oznanjal skrivnost Boga z 
vzvišenostjo besede in modrosti" (1 Kor 2,1), kot 
je to želel narediti v Atenah. Namesto tega je 
neprestano govoril zgodbo o Jezusu, križanem 
(2,2). Križani Gospod, ki ga Pavel niti enkrat ni 
omenil v svojih govorih filozofom v Atenah, sedaj 
postane osrednja tema Pavlovega učenja. Nehal 
je pridigati o nečem in začel govoriti o nekom. Kaj 
se zgodi, ko Jezusa pritegnemo v svojo službo? 
Zgodi se to, da sam Jezus začne delovati prek nas. 
"Ko bom povzdignjen z zemlje, ... bom vse 

pritegnil k sebi" (Jn 12,32). To se je zgodilo s 
Pavlom v Korintu.  Ker je v svoje oznanjevanje 
povabil Jezusa, je Jezus začel pritegovati vse ljudi 
k sebi. Jezus se je začel mogočno gibati med 
Korinčani, ker Korinčani niso več verjeli zaradi 
Pavlove zgovornosti, ampak z z močjo živega 
Boga, ki se je premikal med njimi in deloval v 
njihovih življenjih. Kakor pravi Pavel, si je privzel 
na Kristusa usmerjeno oznanjevanje vere v 
Korintu: »zato da vaša vera ne bi temeljila na 
človeški modrosti, ampak na Božji moči« (1 Kor 
2,5). Pavlova služba v Korintu je bila velik uspeh v 
nasprotju z njegovim delom v Atenah. 

 Ali ste kdaj poskušali deliti vero z nekom? Kako 
vam je uspelo? Ali ste poskušali opraviti to tako, 
da ste ga poskušali prepričati, da je vaša vera 
prava, njegova pa napačna? Takšna logična 
obramba vere se imenuje apologija. Apologija je 
nekaj potrebnega v predstavljanju vere, posebej 
za tiste, ki napadajo vero z intelektualnimi dejstvi. 
Pogosto pomiri verujoče, nikoli pa ne spreobrne 
neverujočega.  

Veliko bolj učinkovita pot v predstavljanju vere je 
preprosta zgodba o Jezusu, in predstavitev 
zgodbe o velikih blagoslovih, ki jih je vera prinesla 
v vaše življenje. To imenujemo pričevanje ali 
resnična priča. Kar Pavel danes deli z nami, je 
osebno pričevanje oz. pripovedovanje njegove 
lastne zgodbe o tem, kaj Jezus pomeni za nas v 
našem življenju in je bolj učinkovita pot 
podeljevanja vere kot dejstva iz knjig.  

Vsakdo lahko pripoveduje zgodbe. Ne 
potrebujete posebnega študija, da bi lahko 
pripovedovali zgodbo svoje osebne vere. Mi smo 
pripovedovalci zgodb po naravi. Uporabimo 
sposobnost za pripovedovanje zgodb, da bi lahko 
razširjali dobro novico o Bogu, kot je to naredil 
Pavel. 
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